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Wyciąg z Rady Dydaktycznej kierunku Aquamatyka z dnia 16 stycznia 2025 r. przeprowadzonej  

w formule on-line 

 

Dnia 16.01.2025 r. miało miejsce spotkanie Rady Dydaktycznej kierunku Aquamatyka za 
pośrednictwem platformy MS Teams . 

W spotkaniu uczestniczyli: 

Członkowie Rady: 

- dr hab. Magdalena Matysik 

- dr Sławomir Sitek 

- dr Bartosz Łozowski 

- dr hab. Damian Absalon, prof. UŚ 

- dr hab. Krzysztof Szopa, prof. UŚ 

- dr hab. Iwona Stan-Kłeczek, prof. UŚ 

- dr hab. Jacek Szczygieł, prof. UŚ 

- dr hab. Agnieszka Babczyńska, prof. UŚ 

- dr hab. Andrzej Woźnica, prof. UŚ 

Nieobecni: 

- dr inż. Marcin Libera 

 

Najważniejsze kwestie poruszane w trakcie spotkania: 

1. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej Rady 
 

2. Głosowanie w sprawie ustalenia składu grupy roboczej reprezentującej kierunek Aquamatyka 
w ramach prac prowadzonych z Uniwersytetem w Kownie.  

 
Proponowany skład: 

 
dr hab. Agnieszka Babczyńska, prof. UŚ, 
dr hab. Iwona Stan-Kłeczek, prof. UŚ 
dr hab. Krzysztof Szopa, prof. UŚ 
dr hab. Andrzej Woźnica, prof. UŚ 
 



Rada jednogłośnie przyjęła proponowany skład grupy roboczej.  
 

3. Propozycje osób prowadzących zajęcia w języku angielskim na II stopniu Aquamatyki. 
 

Głos zabrał dr hab. Krzysztof Szopa, prof UŚ, który przypomniał, że w karcie kierunku 
Aquamatyka, obejmująca podwójne dyplomowanie, uwzględniono przedmioty, które powinny być 
prowadzone w języku angielskim. Koniecznym będzie wskazanie osób, które podejmą się 
prowadzenia zajęć w tym języku.  

Dr hab. Agnieszka Babczyńska, prof. UŚ przypomniała, że tworząc kartę kierunku wskazano 
koordynatorów tych przedmiotów.  
 

4. Wolne głosy i wnioski. 
 

Dr hab. Iwona Stan-Kłeczek, prof. UŚ poinformowała zebranych o złożeniu w Dziale Kształcenia 
stosownych dokumentów dotyczących zamknięcia kierunku Aquamatyka (studia I stopnia). 

Prodziekan dr hab. Krzysztof Szopa, prof. UŚ wspomniał o zbliżającym się posiedzeniu Komisji 
Kształcenia, na którym to posiedzeniu zostanie złożony wniosek inicjalny o utworzeniu kierunku 
Gospodarka wodna – Aquamatyka.  Złożono również pismo o konieczności umożliwienia 
absolwentom studiów licencjackich ubiegania się o przyjęcie na kierunek Aquamatyka II stopnia. 

Dyrektor kierunku dr hab. Iwona Stan-Kłeczek, prof. UŚ poprosiła członków rady o sprawdzenie 
i naniesienie ewentualnych korekt w karcie kierunku studiów I stopnia, które mogą mieć swoje 
konsekwencje przy recenzjach kierunku.  

Dr hab. Agnieszka Babczyńska, prof. UŚ przypomniała, aby na stronie Internetowej Rejestracji 
Kandydatów umieścić informację, że Aquamatyka w języku angielskim jest kierunkiem podwójnie 
dyplomowanym. 

Dr Bartosz Łozowski zasygnalizował konieczność modyfikacji studiów II stopnia. Prodziekan ds. 
Studenckich i Kształcenia zakomunikował o spotkaniu z JM Rektorem, który przedstawił wizję 
zmian na studiach II stopnia w całym uniwersytecie. 

Dr hab. Agnieszka Babczyńska, prof. UŚ przypomniała o toczących się pracach promocyjnych w 
zakresie filmu przedstawiającego m.in. pracę w laboratoriach w Sosnowcu i Katowicach. 

Na koniec spotkania dr hab. Andrzej Woźnica, prof. UŚ zasygnalizował potrzebę wsparcia 
działań projektowych w przypadku chęci finansowania Aquamatyki przez Urząd Marszałkowski. 
Profesor wspomniał również o problemach związanych z angażowaniem się studentów w zajęcia 
dydaktyczne. 

           Wyciąg sporządziła: 
Jolanta Mielczarek 


